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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igénylő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésről szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014 . (II . 24 .) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani dr. Hende Csab a
honvédelmi miniszterhez

„Az újabb Orbán-csomag ellenére is megkezdődhet a védelmi költségvetés emelése? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

A hét elején Varga Mihály nemzetgazdasági miniszter felvázolta az Orbán-kormány újabb,
nagyságrendje alapján minden eddigit meghaladó megszorító csomagjának körvonalait . Elmondta,
hogy a Kormány rendkívül takarékos költségvetéssel készül, és 2015-ben az államháztartás kiadás i
oldalának csökkentése is szükséges . Egyes sajtóban megjelent közgazdasági elemzések szerint a
bejelentett makrogazdasági célkitűzések alapján a következő években mintegy 1700 milliárd forinto s
kiadáscsökkentésre lehet szükség.

A szeptember elején Walesben megrendezett NATO-csúcs után Orbán Viktor miniszterelnök és Ön i s
a védelmi kiadások növelésére vonatkozó korábbi tervek végrehatásának el őrehozásáról,
felgyorsításáról nyilatkozott .

Kérdezem tisztelt Miniszter Urat, hogy a rendkívül takarékos költségvetés és az állami kiadáso k
tervezett csökkentése ellenére, miniszterelnök úr és az ön nyilatkozatainak megfelel ően 2015-ben
megkezdődhet-e a védelmi költségvetés emelése?

Budapest, 2014 . szeptember 30 .

Demeter Márta

országgyű lési képviselő
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